T/CODE: 5DAD

全公理公元公卿☆卿☆帖 ☆NO SHOPPING STOP☆





in the lightights:

- ★乘坐竹碗船 BAMBOO BOAT RIDING
- ★穿越南服体验 EXPERIENCE TRADITIONAL VIETNAMESE COSTUMES
- ★乘坐缆车直达巴拿山 CABLE CAR TO BANAHILLS
- ★品實越南正宗咖啡+越南米粉 ENJOY VIETNAMESE COFFEE & VIETNAM RICE NOODLE



特色餐:海鲜火锅,巴拿山自助餐,越南风味菜,中式料理,越南著名牛肉/鸡肉面条和春卷,传统瓦煲饭

1 吉隆坡/岘港

晚餐

【五行山】故被称为大理石山,全球独有由金,木,水,火,土五行排行所形成。

【农诺村】参观大理石石雕艺术传统。

【美溪海滩】福布斯杂志评为世界最美的六个海滩之一。

【灵应寺】位于山茶半岛,供奉着东南亚最大、高67米相当于30层楼的观世音菩萨像。

2 岘港/巴拿山/岘港

早/午/晚餐

【巴拿山】位于岘港以西40公里处,海拔1487米,目前巴拿山度假区已成为高级酒店、高空缆车与主题乐园为一体的综合性娱乐景点。

【金桥】桥墩以两个巨手的手扶持桥为造型,宛如在高山间穿梭的云中跑道。

【梦想公园】综合室内游乐园,侏罗纪公园、镜子迷宫、4D、5D、跳楼机、360度全景电影、等等。

【韩农贸市场或当地市场】位于市中心,贩卖各种新鲜的蔬菜,水果,海鲜,咖啡,腰果等各种香料。

【品尝正宗越南咖啡&越南米粉】和体验【穿越南服装】拍照

3 岘港/会安

早/午/晚餐

<mark>【七色椰子林】体验【</mark>乘搭竹碗船】到当地了解渔夫如何捕鱼,种植有机蔬菜。 【会安古城】被联合国教科文组织列入世界文化遗产,参观日本廊桥,华人古宅和建筑风情。

4 会安/顺化

早/午/晚餐

【灵姑渔村】世界海湾俱乐部把它列入"世界最美海湾"名目。

【顺化阮朝皇城】以北京紫禁城为蓝本建造的皇朝会让您产生似曾相识的感觉。

【天姥寺】順化最古老的寺廟,有400多年的歷史。

【啟定皇陵】越南末代皇朝阮朝皇帝弘宗,於1931年建成,歷時11年才完成,

它的建築風格融合中國及法國的特色。

5 顺化/岘港/吉隆坡

早餐

早餐后, 返回岘港, 送机场乘搭客机返回家园





SPECIAL MEALS: DANANG SEAFOOD & HOTPOT, BUFFET ON BANAHILL, CHINESE CUISINE,
VIETNAM FAMOUS BEEF/CHICKEN NOODLES WITH SPRING ROLL, TRADITIONAL CLAYPOT RICE

1 KUL/DANANG

DINNER

- ★ Five Elements Mountains also known as Marble Mountain. Uniquely composed of metal, wood, water, fire, earth elements ranking.
- ★Non Nuoc Traditional Handicraft Village is a typical and unique craft village to the south of the city and situated at the foot of the Marble Mountains.
- ★My Khe Beach according to Forbes magazine were rated as one of the six most beautiful beaches in the world.
- ★Linh Ung II Pagoda located on the Son Tra Peninsula, enshrined the largest Guanyin statue in Southeast Asia and 67m high equivalent to 30th floor building.

2 DANANG/BANA HILLS/DANANG

B/L/D

- ★Bana Hills located 40 kilometers west of Danang and at an altitude of 1487 meters. It has become a comprehensive entertainment attraction with hotels, cable cars and theme parks.
- ★Golden Bridge the pier is shaped by two giant hands-supporting bridges like a runway in the clouds that runs

through the mountains.

- ★Fantasy Park with all kinds of games, game thrills and attractions, cinemas 3D, 4D, 5D, the most modern mega 360 degrees and etc.
- ★Han Local Market located in the city center and it sells a variety of fresh vegetables, fruits, seafood, coffee, cashews and other spices.

3 DANANG/HOLAN

B/L/D

- ★Bay May Coconut Forest Experience of Bamboo Boat Riding.
- ★Hoi An Old Town listed in World Cultural Heritage by UNESCO, visit Japanese Covered Bridge, Chinese ancient houses and local architectural style.

4 HOI AN/HUE

B/L/D

- ★Lang Co Fishing Village also known as a beach with the most beautiful nature and landscapes conditions in Vietnam.
- ★Imperial Citadel Listed in UNESCO World Heritage Site in year 2010. It was the political centre of the country for
- 13 consecutive centuries and served as the capital of Vietnam for eight centuries.
- ★Pagoda of Heavenly Lady also known as Linh Mu Pagoda, is one of the most fascinating and ancient pagoda in Hue city.
- *Royal Tomb of King Khai Dinh It was built for Khai Dinh, the twelfth Emperor of the Nguyen dynasty. The tomb

5 HUE/DANANG/KUL

B

After breakfast, transfer to Danang City. Transfer to airport for flight back to Malaysia.

备注

- 01. 行程表所列出的航班资料,交通,行程,酒店住宿及膳食安排,将可能因应不同的出发日期而有所变动,恕可能不及时通知。若报名后行程表有所变动,
- 02. 行程, 膳食及住宿的先后次序, 将以当地接待社安排为准。

- 03. 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小,但若巴士行李舱放置空间不足时,或会遇上行李箱得放置在车箱内的可能,所以一人一座位为前提。 04. 基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解,务必在报名时提前通知本社。本社将另作安排,但将以最终确认为准。 05. 因季节性的气温转变,多数酒店及餐厅都以中央空调来控制室内温度,空调设定为时段或是无空调提供,如遇此状况敬请见谅。团体房型及等级分配,由当地酒店排房为准,非本社所能等。
- 06. 团队出发前建议购买旅游保险以则安心

- 09. 若旅客决定离团,所有的费用恕不退还。 10. 行程表附上的照片仅供参考。

- 11. 为确保消费者权益,详情请参阅单据背页之基本条规细节。 12. 旅客所持有的国际护照或任何旅游证件需拥有至少6个月的有效期间。旅客需于有效期内返回本国。
- 13.2岁 11岁属于儿童,12岁及以上皆属于成人。

TERMS & CONDITIONS

- 1. Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stated in the brochure are subject to change without prior notice. Any changes after booking shall be advised accordingly.
- The sequence of itinerary, meals and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local ground operator.
- 3. Tour buses are arranged based on group size. Every passenger is entitled to one seat each. Should there be extra seats remaining, it shall be reserved for baggage storage.
- Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.
- 5. Due to seasonal change in temperature and weather, most hotels and restaurants have a central control system to regulate the indoor temperature for the comfort of tour members and the system cannot be adjusted by the tour members.
- 6. The room type and category allocated shall depend on the hotel's room availability and arrangement, and is not predetermined by the Company
- 7. Purchase of travel insurance is highly advisable. The Company shall not liable for any losses or personal expenses incurred by the tour member during the tour. Kindly refer to the insurance policy for the term of coverage.
- 8. Due to adverse weather conditions, traffic congestion, and other unforeseen circumstances, the Company reserves the rights to rearrange, change or abandon the tour itinerary without prior notice and there shall not be any reimbursement.
- 9. For passengers who wish to deviate from tour, no refund shall be entertained for any unutilized portion of the tour.
- 10. The images shown in tour itinerary are only for indicative.
- For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard terms and conditions.
- 12. An International passport or other recognized travel documents which should be valid for at least 6 months from the date of return to country of origin.
- 13. 2-11 years old categorize as child; 12 years old and above are categorize as adult.



DEPARTURE DATE	ADULT	CHILD WITH BED	CHILD NO BED	SGL SUPP
出发日期	成人	小孩加床	小孩无床	单人房差

Exclude: Travel Insurances, Additional tours (if any), personal expenses, any others no specified in the itinerary. 不含: 旅游保险,自费项目(如有),个人消费,其他不列明项目。



Company Chop / 公司印章: